
Referat NML styremøte tirsdag 18 oktober 
2016 på Skype klokka 13-14 

Tilstede: Ragnhild Mølster, Paul Bjerke, Brita Ytre-Arne, Håvard 
Vibeto, Anders Fagerjord, Ragnhild Fjellro og Svein Høier (referent) 

 

Dagsorden  

1. Innkalling godkjent   

2. Referat godkjent 

3. Medieforskerkonferansen 2016 - status 
 
De siste forberedelser til medieforskerkonferansen 2016 ble gjennomgått av Ragnhild Mølster. 
Program for konferansemiddagen ble spikret og ansvar for prisutdeling fordelt. Alt virker til å ligge 
godt an i forhold til konferansen og over 130 deltakere gleder seg. Gjennomføring av gruppesesjoner 
ble diskutert kort. 
 
4. Generalforsamling - forberedelser 
 
Generalforsamling ble forberedt ved å gjennomgå innkalling og sakspapirer. Det er kun et forslag 
som er meldt inn til generalforsamling, et forslag fra styret; et ønske om å opprette en egen komite 
med ansvar for utdeling av hederspris og formidlingspris. Ansvar for generalforsamlingen ble fordelt 
mellom styremedlemmene. 
 
5. Nyhetsbrev – strategi for tilsetting 
 
Etter diskusjon ble det bestemt at Anders Fagerjord henger opp oppslag om ledig 
studentassistentstilling som produsent av nyhetsbrev. Første forsøk på rekruttering til arbeidet 
gjøres altså på UiO. Stafettpinnen går videre hvis ingen på UiO er interessert. 
 
6. Oppdatering epostliste - status 
 
Det ble gjort opp status med hensyn til epostlista (medlemmer), og det ble avtalt at 
generalforsamling brukes til å oppfordre medlemmer til å sjekke hvilken epost-adresse de er 
registrert med.   
 
7. Hvordan gjøre Medieforskerlaget attraktivt framover? 
 
Styret oppsummerte hvilke tiltak som har blitt gjort for å øke attraktivitet siste år, og diskuterte veien 
videre.  
 
Ingen saker under eventuelt 
 


